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        Ζωγράφου 12/7/2010 

Αρ. Πρωτ.207 
 

Προς:  κ. Β. Παπάζογλου, Ειδικό Γραμματέα Ανώτατης Εκπαίδευσης 
 
Θέμα: Αιτήματα του Φορέα Ε.Ε.ΔΙ.Π. 

 
Αξιότιμε κ. Ειδικέ Γραμματέα, 

 
Στα οικονομικά και θεσμικά αιτήματα του φορέα Ε.Ε.ΔΙ.Π. που τέθηκαν 

υπόψη σας στη συνάντηση που είχαμε στις 22/12/2009, δεν έχουμε λάβει καμία 
απάντηση μέχρι σήμερα, παρά τη σχετική δέσμευσή σας. 

 Επιπλέον, δεν υπάρχει καμία εξέλιξη για μια σειρά εκκρεμών θεμάτων όπως η 
τροποποίηση του ΠΔ 118 και η συμμετοχή του φορέα Ε.Ε.ΔΙ.Π. στα εκλεκτορικά 
σώματα για την ανάδειξη των Αρχών Διοίκησης των Ιδρυμάτων και των 
Σχολών/Τμημάτων, για τα οποία υπήρξε εκ μέρους σας ιδιαίτερο ενδιαφέρον. 

 Εάν σε αυτά προστεθούν, η πρόθεση του Υπουργείου να προτείνει ένα νέο 
λιτό νομοθετικό πλαίσιο για τα Πανεπιστήμια και η έναρξη της διαβούλευσης για το 
σχέδιο νόμου που αφορά στη Δια Βίου Μάθηση, τότε θεωρούμε αναγκαία μια νέα 
συνάντηση στην οποία θα έχουμε τη δυνατότητα να πληροφορηθούμε για τις θέσεις 
και τις προθέσεις του Υπουργείου, καθώς επίσης και να θέσουμε υπόψη σας τις 
απόψεις της Ομοσπονδίας μας για όλα τα θέματα. 

 
 Με τιμή 

 
Για την Εκτελεστική Γραμματεία της Π.Ο.Σ.Ε.Ε.ΔΙ.Π. Α.Ε.Ι. 
 

Ο Πρόεδρος 
 

 

Η Γ. Γραμματέας 

Γιάννης Γούσιος 
ΕΕΔΙΠ Γεωπονικό Πανεπιστήμιο Αθηνών 

Μαρία Περράκη 
ΕΕΔΙΠ Εθνικό Μετσόβιο Πολυτεχνείο 

 
 

 


